
 Eskov 19/4 2024 
 

 

Indkaldelse til generalforsamling 

Eskov Strandpark grundejerforening afholder ordinær generalforsamling  

 

lørdag den 4. maj 2024 kl. 10 i Thorum Forsamlingshus, Sølvvej 13, 7870 Roslev 

 

med følgende dagsorden:  
 

1)  Valg af dirigent, protokolfører og evt. stemmetællere 

2)  Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

3)  Forelæggelse af den reviderede årsrapport for det forløbne år til godkendelse. 

4)  Fastsættelse af det igangværende års kontingent. 

5)  Behandling af indkomne forslag, herunder forslag fra bestyrelsen. 

• Forslag vedrørende ny Facebookgruppe for grundejere v/Klaus Roed Sommer 

• Forslag vedrørende græsafklip på grenpladsen v/bestyrelsen 

 

6)  Valg af bestyrelse og suppleanter til denne. 

• Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer (Svend Marcussen og Malene Märcher Ruseng er på valg) 

• Valg af 2 suppleanter (Mogens Ramsdahl er på valg) 

 

7)  Valg af revisor og revisorsuppleant. (Henrik Lindgaard og Erik Baunsgaard (suppl.) er på valg) 

8)  Eventuelt. 

 

Bestyrelsen 

  



 

Forslag vedrørende ny Facebook gruppe for grundejere 

Jeg ønsker til afstemning at der oprettes en ny Facebook gruppe kun til grundejere, til informationer 

der er relevante for Eskov Strandpark. Gruppen administreres af den siddende bestyrelse samt 

valgte administratorer. 

Klaus Roed Sommer 

 

Forslag vedrørende græsafklip på grenpladsen 

Nuværende regler 
Hvilket haveaffald må smides/må ikke smides på grenpladsen i dag 
 

Må smides  ☺ Må ikke smides   
Grene fra træer  Græstørv 

Opgravede buske uden jord Træstammer  

Afklip fra buske Rødder 

Blomster og stauder uden jord Jord 

Hækafklip Sten  

Græsafklip (spredt i øvrigt haveaffald) Brædder af enhver art 
 

 
Situationen: 
Tidligere havde vi en stor, kompakt græsbunke, der lugtede. Den blev afskaffet for nogle år siden.  
Siden da har vi smidt græsafklip på grenpladsen blandt andet haveaffald.  
Når græsafklip smides blandt grene, hækafklip og andet haveaffald, vil det lugte i mindre omfang. 
I takt med, at flere og flere får robotklipper, bliver der smidt mindre og mindre græs på 
grenpladsen.  
 
I 2019 besluttede den daværende bestyrelse, at græsset i en overgangsperiode kunne smides på 
grenpladsen. Allerede dengang var den daværende bestyrelse i gang med drøftelser om 
anvendelse og forskønnelse af grenpladsen.  
 
Nogle grundejere oplever lugtgener på grenpladsen og siger, at det aldrig har været tanken, det 
skulle være en losseplads, men et sted, hvor grene og hækafklip kan afleveres. 
Hvis det udelukkende er grene og hækafklip, der smides på grenpladsen, vil der på sigt kunne 
arbejdes på, at grenene kan flises. Flis vil kunne anvendes i området og i øvrigt komme grundejere 
til gode. 
Hvis der kommer blandet haveaffald, grene og græs på grenpladsen som nu, så skal materialet 
knuses, opbevares på pladsen og senere køres væk. 
 
Det er stadig muligt at anvende storskraldsordningen til haveaffald og græs 6 x årligt.  
 
Spørgsmål til generalforsamlingen: 
Må der fremover smides græsafklip på grenpladsen? 
 


